

MENAIKTARAF GERAI DI BUKIT SALIM, SELAMA PERAK.

BIL	BUTIRAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR HARGA	JUMLAH (RM)
1	<p>Kerja -kerja diliputi dalam sebutharga ini mengandungi kos oleh pemborong untuk kerja - kerja awalan termasuk penyediaan bahan - bahan, pengangkutan dan lain - lain perkara yang diperlukan oleh pegawai penguasa bagi kerja - kerja membina dan menyiapkan kerja tersebut. Semua kerja-kerja yang dijalankan adalah mengikut spesifikasi piawai untuk kerja-kerja binaan bangunan serta mengikut syarat-syarat am sebutharga</p> <p><u>KERJA CAT</u></p>	H/pukal	H/Pukal		
2	<p>Kerja -kerja kikis cat lama, distemper lama dan sebagai nya dari permukaan yang dilepa, basuh dan membaiki semua retak dan permukaan lain yang cacat.</p>	H/pukal	H/Pukal		
3	<p>Menyediakan permukaan dan menyapu (2) lapisan cat emulsi seluruh bangunan kedai dari jenama 'DULUX' atau setara denganya mengikut warna cat yang akan ditentukan oleh Pegawai Penguasa Majlis.</p> <p><u>KERJA GABION</u></p>	Lot	4		
4	<p>Kerja - kerja membersihkan pokok dan membuang tanah bukit yang tidak digunakan ke tempat yang diluluskan.</p>	H/pukal	H/Pukal		
5	<p>Kerja - kerja membuat gabion saiz 1m x 1m termasuk segala kerja yang berkaitan.</p>	M	25		
6	<p>Membekal dan menanam rumput dari jenis cow grass secara rapat - rapat pada cerun termasuk kerja berkaitan.</p>	M2	200		
	Muka Surat 1/2	Jumlah Di Bawa Ke Hadapan			

BIL	BUTIRAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR HARGA	JUMLAH (RM)
	Jumlah Dari Belakang				
	<u>KERJA LONGKANG</u>				
7	Kerja - kerja pengorekan longkang tidak melebihi 1 meter dalam	M	70		
8	Bekal dan pasang longkang dari jenis U shape saiz 450mm x 450mm termasuk kerja penyambungan simen.	M	40		
9	Bekal dan pasang longkang dari jenis U shape saiz 600mm x 600mm termasuk kerja penyambungan simen.	M	30		
10	Kerja - kerja membina ikatan bata saiz 225mm di kiri dan kanan longkang beralaskan konkrit sebagai asas dan dilepa licin serta di buat lubang saluran air hujan jarak 3 m setiap satu.(bata tanah liat)	M2	40		
11	Bekal dan pasang penutup longkang dari jenis konkrit termasuk kerja yang berkaitan.	M	15		
	Kerja - kerja binaan sum saiz 1m x 1m	No	3		
	<u>KERJA - KERJA JALAN</u>				
12	Membekal dan mengadakan 50mm tebal lapisan haus (Macadam Bitumen) termasuk satu lapisan bitumen cecair (Tack Coat) disembur pada kadar 2 liter / meter persegi dan dimampatkan dengan mesin pengelek 8 tan.	M2	500		
	<u>KERJA PAPAN TANDA</u>				
13	Bekal dan pasang papan tanda kawasan saiz 10 kaki x 5 kaki lengkap dengan segala kerja berkaitan.	No	1		
	Muka Surat 2/2		Jumlah		